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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:585 Kostnader för ERTMS

Trafikverket har gått ut och försvarat nödvändigheten med signalsystemet 
ERTMS, trots svidande kritik från sådana tunga remissinstanser som bland 
annat Tågoperatörerna och Näringslivets transportråd. 

Den kostnad som Trafikverket tidigare angett för ERTMS-implementeringen 
uppgår till ca 30 miljarder kronor. Nu framkommer uppgifter att Trafikverket 
inte har räknat in 28 miljarder kronor som behövs för att byta de ställverk som 
krävs för ERTMS.

Enligt dessa uppgifter finns det ett uppskattat behov av att byta 75 procent av 
de befintliga ställverken (ca 800 stycken). Varje nytt ställverk kostar ungefär 35 
miljoner kronor. Detta resulterar i den ovan nämnda ytterligare kostnaden om 
28 miljarder kronor.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Riskerar enligt statsrådet staten en extra kostnad på 28 miljarder kronor – 
utöver de redan beräknade 30 miljarderna – för de ställverk som måste bytas för 
att införa ERTMS eller ingår det i den tidigare summa som Trafikverket har 
publicerat?

………………………………………

Per Klarberg (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-22
Besvaras senast
2017-01-09
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


